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Zadeva:  POROČILO O PREDLOGIH ZA IZSTOP IZ ZAVAROVANEGA OBMOČJA IN OPAŽANJIH  
     O DELU JAVNEGA ZAVODA KRAJINSKI PARK KOLPA 
 
 

V juniju 2012 je bila s strani KS Stari trg ob Kolpi Občina Črnomelj informirana o 
nezadovoljstvu in želji prebivalcev te krajevne skupnosti po izstopu iz območja zavarovanega 
območja Krajinskega parka  Kolpa (v nadaljevanju KP Kolpa). Predsednica KS Stari trg je 
Občino zaprosila tudi za informacijo glede postopka izstopa iz zavarovanega območja. 
Občina je, s strani Ministrstva za kmetijstvo in okolje prejeti odgovor o izvzemu nepremičnin 
iz zavarovanega območja KP Kolpa konec julija 2012 posredovala KS Stari trg (priloga št. 1). 
 
Iniciativni odbor  KS Stari trg za izstop iz KP Kolpa je v letu 2012 na Svet javnega zavoda 
Krajinski park Kolpa (v nadaljevanju) JZ KP Kolpa naslovil dopis s podpisi ljudi in 
obrazložitvijo zakaj želijo izstop iz krajinskega parka, kar je razvidno iz priloge št. 2.  
 
Glede na vse večje nezadovoljstvo prebivalcev KS Stari trg z delom JZ KP Kolpa, je bil na 
predlog Občine Črnomelj v mesecu juliju 2014 sestanek s predstavniki Ministrstva za okolje 
in prostor, JZ KP Kolpa, Občine Črnomelj in KS Kolpa z namenom obravnave pobude 
Iniciativnega odbora  KS Stari trg za izstop iz KP Kolpa (priloga št. 3). Občina Črnomelj in KS 
Stari trg sta, po dogovoru na omenjenem sestanku, pripravili tabelarični pregled 
izpostavljenih težav s predlogi rešitev. KS Stari trg je tako pripravljeni predlog poslala v 
usklajevanje na Ministrstvo za okolje in prostor in v vednost tudi drugim naslovnikom, kot je 
razvidno iz priloge št. 4. KS Stari trg ni prejela povratne informacije in tudi dogovorjeni 
sestanek s predstavniki JZ KP Kolpa ni bil sklican. Prav tako ni prišlo do realizacije 
dogovorjenega sestanka predstavnice Ministrstva za okolje in prostor s KS Stari trg oz. 
krajani KS Stari trg. 
 
Kot je razvidno iz priloge št. 5 je bil v začetku leta 2015 na pobudo direktorja JZ KP Kolpa 
sklican sestanek s predstavniki KS Stari trg, predstavniki JZ KP Kolpa in Občino Črnomelj. V 
septembru 2105 je KS Stari trg ob Kolpi na ministrico za okolje in prostor naslovila dopis s 
katerim jo seznanja s problematiko in prosi za ukrepanje, kar je razvidno iz priloge št. 6.  
 
Občinski svet občine Črnomelj je na svoji 4. redni seji dne 29.1.2015 kot predstavnike 
Občine v svet JZ KP Kolpa imenoval g. Iztoka Črniča, ga. Antonijo Benetič in g. Matija 
Koceta. Konec novembra 2015 je g. Matija Koce na občino Črnomelj, občinske svetnike, KS 
na območju KP Kolpa in druge naslovnike poslal Poročilo Občinskemu svetu Občine 
Črnomelj s katerim jih seznanja s svojim delom kot član sveta JZ in opažanjih o delu JZ KP 
Kolpa (priloga št. 7).  
 
Glede na to, da je g. Koce svoje poročilo Občinskemu svetu o domnevnih nepravilnostih 
poslal tudi na Občinski svet se je županja kot predlagateljica gradiva odločila za obravnavo 
gradivo na seji OS v decembru 2015. Da bo informacija za člane OS celovita smo za 
pripravo gradiva zaprosili tudi ostala dva člana sveta zavoda imenovana s strani lokalne 
skupnosti od katerih smo, kot je razvidno iz priloge št. 8 prejeli odgovore v zaprošenem roku.  
Tudi  JZ KP Kolpa smo v novembru 2015 zaprosili za pregled aktivnosti javnega zavoda na 
območjih krajevnih skupnosti, ki ležijo v krajinskem parku Kolpa, na osnovi katerih bodo člani 
Občinskega sveta dobili celovit pregled aktivnosti in tudi razpravljali o večkratnem predlogu 
izstopa KS Stari trg ob Kolpi iz krajinskega parka Kolpa. Glede na to, da je bil za decembrsko 



sejo OS kratek rok za pripravo gradiva, smo se z v.d. direktorjem JZ KP Kolpa g. Borisom 
Grabrijanom dogovorili, da gradivo pripravijo do 7. januarja 2016. 
 
Zaprošenega gradiva tudi za januarsko sejo občinskega sveta s strani JZ KP Kolpa nismo 
prejeli. Kot je razvidno iz priloge št.9  pa smo prejeli odgovor g. Borisa Grabrijana glede 
pobud  vezanih na to tematiko, ki jih je kot občinski svetnik v dveh mandatih podal na sejah 
OS. Kot je razvidno iz priloge št. 10 smo 12. januarja 2016 zaprosili pristojne na Ministrstvu 
za okolje, da v okviru svojih pristojnosti ukrepajo, da zaprošeno poročilo dobimo in prejeli 
odgovor (priloga št. 11) v katerem nam predlagajo, da pri razpravah na Občinskem svetu 
uporabimo poročilo o opravljenem delu v letu 2015, ki ga obravnava in potrdi Svet JZ KP 
Kolpa.  
 
Letna poročila o izvajanju Programa dela in finančnega načrta javnega zavoda so za 
obravnavo na seji OS preobsežna in kot taka ne izkazujejo celovitega in dejanskega 
pregleda izvajanja del z ovrednotenim finančnim vložkom po posameznih krajevnih 
skupnostih. Glede na to smo s pojasnilom, da je cilj obravnave poročila JZ KP Kolpa na OS 
zmanjšati trenja na terenu, približati delovanje javnega zavoda prebivalcem zavarovanega 
območja  in dati krajinskemu parku pravo vlogo glede  možnosti razvoja na tem območju, 
naslovili  16. februarja na Ministrstvo za okolje dopis (priloga št. 12)  in predlagali delovni 
razgovor na to temo z zaprosilom, da nam sporočijo termin sestanka. Odgovora s strani 
navedenega ministrstva nismo prejeli. 
 
Kot je razvidno iz priloge št.13 je na prošnjo KS Stari trg z dne 23.2.2016, predstavniku 
lokalne skupnosti v svetu JZ KP Kolpa, da zaprosi za obravnavanje pobude iniciativnega 
odbora za izstop iz KP Kolpa, g. Koce podal pobudo za sklic izredne seje sveta JZ KP Kolpa.  

  
 Priloga št. 1 – dopis Občine Črnomelj KS Stari trg št. 478-301/2012  

 Priloga št. 2 – pobuda iniciativnega odbora za izstop iz JZ KP Kolpa v KS Stari trg ob Kolpi z 
dne 12.3.2012 

 Priloga št. 3 - zapisnik sestanka s predstavniki Ministrstva za okolje in prostor, JZ KP Kolpa, 
Občine Črnomelj in KS Kolpa z dne 8.7.2015 

 Priloga št. 4  - dopis KS Stari trg z dne 14.1.2015 na Ministrstvo za okolje in prostor  s 
tabelaričnim pregledom izpostavljenih težav in predlogi rešitev ter dodatno obrazložitvijo 
iniciativnega odbora (le-ta je že v prilogi št. 2) 

 Priloga št. 5 –  dogovori za sestanek in zapisnik sestanka z dne 2.3.2015 

 Priloga št. 6 – dopis KS Stari trg z dne 21.9.2019 ministrici za okolje in prostor (s priloženo 
prilogo 4) 

 Priloga št. 7 –  poročilo g. Matije Koceta Občinskemu svetu Občine Črnomelj (z dne 
22.11.2015) 

 Priloga št. 8 –  poročili ga. Antonije Benetič in g. Iztoka Črniča Občinskemu svetu o delu 
Krajinskega parka Kolpa 

 Priloga št. 9 - odgovor direktorja JZ KP Kolpa 

 Priloga št. 10 – dopis Občine Črnomelj na Ministrstvo za okolje in prostor z dne 12.1.2016  

 Priloga št. 11 – odgovor Ministrstvo za okolje in prostor z dne 25.1.2016 

 Priloga št. 12 – dopis Občine Črnomelj na Ministrstvo za okolje in prostor z dne 16.2.2016  

 Priloga št. 13 – zahteva g. Matije Koceta za sklic izredne seje sveta JZ KP Kolpa 
 
 

Zaradi preobsežnosti zgoraj navedenih prilog ne prilagamo papirni obliki gradiva, so pa 
razvidne v e-obliki gradiva na spletni strani občine: http://www.crnomelj.si/Mandatno-obdobje-
2014-2018/gradiva-za-seje-os-v-mandatnem-obdobju-2014-2018.html 
 
 
 
 
 
 

http://www.crnomelj.si/Mandatno-obdobje-2014-2018/gradiva-za-seje-os-v-mandatnem-obdobju-2014-2018.html
http://www.crnomelj.si/Mandatno-obdobje-2014-2018/gradiva-za-seje-os-v-mandatnem-obdobju-2014-2018.html


PREDLOG  OBČINSKEMU SVETU: 
Občinskemu svetu občine Črnomelj predlagamo, da informacijo o predlogih za izstop iz 
zavarovanega območja Krajinskega parka Kolpa obravnava in sprejme ter poda svoje 
mnenje in predloge.  
 
 
Obrazložitev pripravila:                     Predlagateljica: 
Mojca Črnič, OU                                     Županja Mojca Čemas Stjepanovič, univ. dipl. ekon. 
 
 
 
 
MNENJE ODBORA ZA TURIZEM IN VARSTVO OKOLJA:  
Odbor za turizem in varstvo okolja je na svoji 9. seji dne 25. aprila 2016 obravnaval gradivo 
»Poročilo o predlogih za izstop iz zavarovanega območja in opažanjih o delu javnega zavoda 
Krajinski park Kolpa«.  Odbor je gradivo obravnaval kot informacijo in je mnenja, da na 
podano gradivo ni mogoče podati stališča oziroma mnenja, ker gradivo ni celovito. Le to ne 
vsebuje stališč JZ Krajinski park Kolpa v zvezi s podanim gradivom  za obravnavo (Pobude 
Iniciativnega odbora za izstopi iz KP Kolpa v KS Stari trg ob Kolpi, dopisi KS Stari trg, članov 
sveta JZ KP Kolpa idr…). Odbor za celovito obravnavo gradiva pogreša tudi informacijo 
glede razpisa za imenovanje direktorja KP Kolpa,  zato podaja predlog, da se s strani 
resornega ministrstva oz. sveta JZ KP Kolpa pridobi dodatno gradivo in sicer zapisnik 
oziroma sklepe zadnje izredne seje sveta JZ KP Kolpa in za obrazložitev ministrstva oz. 
sveta JZ KP Kolpa zakaj zadnja dva razpisa za imenovanje direktorja JZ KP Kolpa nista 
uspela.   
 
  

Predsednica odbora:  
Anica Želježnjak, l.r. 

 
 
 
MNENJE ODBORA ZA GOSPODARSTVO IN KOMUNALNO INFRASTRUKTURO:  
Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je na svoji 10. seji dne 25. aprila 2016 
obravnaval gradivo »Poročilo o predlogih za izstop iz zavarovanega območja in opažanjih o 
delu javnega zavoda Krajinski park Kolpa«.  Odbor je gradivo obravnaval kot informacijo in 
podaja naslednja mnenja oziroma predloge:  

1. Odbor se zavzema, da  se Krajinski parka Kolpa ohranja kot zavarovano območje 
narave, da pa glede na spremembe državne prostorske zakonodaje javni zavod v 
sodelovanju z občino preveri posamezna določila Uredbe o Krajinskem parku Kolpa s 
ciljem, da se pristopi k pobudi za spremembo le te za zagotavljanje večjega razvoja 
posameznih zavarovanih območij;   

2. Odbor poziva vse vpletene (JZ KP Kolpa, člane sveta JZ KP Kolpa imenovane s 
strani lokalne skupnosti, predstavnike KS Stari trg in po potrebi drugih KS na območju 
parka idr.), da se začnejo med seboj konstruktivno pogovarjati v smislu iskanja 
strateških razvojnih rešitev na območju parka;  

3. Odbor poziva javni zavod KP Kolpa k večjemu sodelovanju z Občino Črnomelj in z 
drugimi javnimi zavodi na območju občine s ciljem, da z medsebojnim sodelovanjem 
in smiselnim dopolnjevanjem programov  dela dosežejo  hitrejši in enakomernejši 
razvoj na celotnem zavarovanem območju.       

  
 
 

Predsednica odbora:  
Nataša Hudelja, l.r. 










































































































































































































































